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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A mohácsi folyami határkikötő fejlesztése" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr. Csillag István gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Európai Unióhoz történő csatlakozással összefüggésben az egységes határellenőrzési
rendszer megvalósításáról és a 2003-2004-ben fejlesztendő határátkelőhelyek
meghatározásáról szóló 2365/2002 . (XII . 13 .) Korm. határozatban a fejlesztendő
határátkelőhelyek és az ehhez kapcsolódó kikötői fejlesztések között szerepel Mohács vízi
határátkelőhely . A város életében kiemelten fontos ez a beruházás, hiszen Mohács az Európai
Unió határa lesz . A kormányhatározat előírja, hogy a határátkelőhely fejlesztések a
csatlakozás időpontjáig valósuljanak meg .

Kérdéseim Miniszter Úrhoz :

A mohácsi határkikötő fejlesztésnél mekkora a beruházás várható költsége?

Milyen arányban szerepelnek a beruházás finanszírozásában EU-s források, állami
költségvetési források és hazai pályázatok?

Mi a várható időpontja a hazai közbeszerzési pályázat kiírásának?

Mi a várható időpontja a kivitelezés kezdetének és befejezésének?

A 2004-es év költségvetési megszorításai hátráltatják-e a beruházást?

Budapest, 2004 . április 21 .

Írásbeli kérdés

r. Hargitai Jáno
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